
Udenrigsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 29. oktober 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

URU alm. del

Spørgsmål 20
I lyset af ministerens udtalelser på samrådet den 28. oktober 2021 om, at ugerapporterne 
lå til grund for de efterretninger, som ministeren blev præsenteret for, var det så korrekt, 
når ministeren til samrådet den 17. september udtalte, ”Nej de ikke er tilgået mig. Jeg har 
ikke fået de informationer, der indgår i de her ugerapporter”, hvilket også er gengivet i 
Berlingske artikel, »Bramsen insisterer på, at hun hverken har set eller har fået gengivet 
soldaters ugerapporter fra Afghanistan. De Konservative kræver, at hun går af«, Berling
ske.dk, den 17. september 2021?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marcus Knuth (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marcus.Knuth@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bertel Haarder
formand
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